



巴力特有限公司

Pallet Corporation

彰化縣芬園鄉社口村民權路21號

No.21, Min-Chun Road, Fenyuan 502, Chung Hua, Taiwan (R.O.C)

TEL:049-2512552 FAX:049-2512605

<http://www.alpallet.com.tw/>

E mail:al.pallet@msa.hinet.net

免煙燻材料證明

本公司所生產之MDF纖維板(進口稅則號別:4411-29-00-00-2), 含水率5-11%, 密度超過 $800\text{kg}/\text{m}^3$, 但不超過 $1200\text{kg}/\text{m}^3$ 。係由橡膠木經旋切機刨至木漿後, 經烘車烘乾, 再經佈膠機塗佈所需膠合量之尿素膠水黏貼後, 經冷壓機冷壓至定形, 再經熱壓機鐵板溫度為攝氏100度以上加壓成形, 待冷卻後裁切所需尺寸, 因經過上述加工成形, 無蟲害之顧慮, 屬免煙燻消毒之材質。

Certificate of Smoke-free Material

Our MDF fiberboard(Import Tax Category No : 4411-29-00-00-2), with water content of 5-11%, density over $800\text{kg}/\text{m}^3$, but no greater than $1200\text{kg}/\text{m}^3$, is made from rubber wood which is cut into wood pulp by a rotary cutter then dried by a drier. The dried wood pulp will then be mixed with urea resin of required gluing amount by a glue spreader. The mixture will be formed by using the press at room temperature and next be formed at the hot press section with hot press plate temperature of over 100°C . After it is cooled, it is cut into pieces of board of required sizes. Because it is formed by above-mentioned process, it belongs to the category of smoke free and sterilized material, without worry of insect damage.